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Gemeenteraad - Vragenuurtje

Mondelinge vraag 

OPSCHRIFT

Vergadering van 22 februari 2016

Nummer: 2016_MV_00089

Onderwerp:
Mondelinge vraag van raadslid Guido Meersschaut: Stenen op de Korenmarkt

Raadslid(-leden):
Guido Meersschaut - N-VA 

Bevoegd:
Filip Watteeuw

OMSCHRIJVING VAN DE VRAAG

Toelichting:
.

Vraag:
Op de Korenmarkt wordt gewerkt om de bomen te planten. Daarbij werd een vrij grote 
oppervlakte opgebroken. Om die te herstellen lijken er nieuwe stenen gebruikt te worden, zoals 
op bijgevoegde foto’s te zien is. 

Hoe verklaart u dit?

BIJLAGEN

Bijgevoegde bijlage(n):
 20160217 werken Korenmarkt 1.pdf
 20160217 werken Korenmarkt 2.pdf
 werken Korenmarkt 3.pdf
 werken Korenmarkt 4.pdf
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ANTWOORD

Afgaande op uw foto's merk ik (maar ik ben geen specialist) blijkbaar toch ook wel wat partijen 
nieuwe natuursteen aanwezig op het werf.

Als dit effectief zo is dan verrast mij dit bijzonder aangezien het de afspraak was met de 
betrokken stadsdiensten om de natuursteen die werd opengebroken door de aannemer zoveel 
mogelijk te laten recuperen in de werken.

Ik zal dan ook deze vaststelling bij de werf laten onderzoeken naar de ware feiten.


